



La Swanson Teatro

La Flor de la Autopista

[Uztaila 13 Julio 20:00](#)

Zigoitiko Gizarte Kultur Etxean. Gorbeia Antzokia
Teatro Gorbeia CSC de Zigoitia

Antzerkia / Teatro

Gazteak eta helduak / Jóvenes y adultos

60 minutu / minutos

La Swanson Teatro

2021ean sortutako konpainia da. Bere lehen ikuskizuna, *La Flor de l'autopista*, 2022ko apirilean estrenatu zuen Bartzelonako Pangolí aretoan. Une horretatik aurrera, Kataluniako hainbat areto eta espacio ez-konbentzionaletan antzeztu da.

Compañía formada en el año 2021. Estrena su primer espectáculo, *La Flor de l'autopista* en abril de 2022 en la Sala Pangolí de Barcelona. A partir de ese momento, la obra ha sido representada en diferentes salas y espacios no convencionales del territorio catalán.



La Flor de la Autopista

Hilerri bat. Bi pertsona. Non dago on eta txarren arteko lerroa? Zer indarrek mugitzen dituzte gure ekintzen hariak? Noraino tenka daitezke? Lerro batzuetan, behin zeharkatzen direnean, ez dago atzera egiterik.

Lidia eta Ricardok, beren galeretatik abiatuta konektatuko dute eta beroan edo hotzean hartutako bizitzako erabakiez hitz egingo dute, beti gizonen azpitik nabigatzen duten emakumeez, beldurrez, landareez ea loreez, lore askori buruz hitz egingo dute.

La Flor de la Autopista erruaren, justiziaren, heriotzaren eta gure ekintzen inguruan gertatzen den istorioa da. Zer gertatzen da elkarrizketa hutsal eta ustekabeko bat gure bizitzarako une erabakigarri bihurtzen denean?

Un cementerio. Dos personas ¿Dónde se sitúa la línea entre buenos y malos? ¿Qué fuerzas mueven los hilos de nuestros actos? ¿Hasta dónde se pueden llegar a tensar? Hay líneas que una vez las cruzas ya no hay marcha atrás.

Lidia y Ricardo conectarán a partir de sus pérdidas y hablarán de las decisiones de la vida, tomadas en caliente o en frío, de las mujeres que siempre navegan por debajo de los hombres, y de los miedos, y de las plantas, y de las flores, muchas flores.

La Flor de la Autopista es una historia que se desenvuelve alrededor de la culpa, de la justicia, de la muerte y de nuestras acciones. ¿Qué sucede cuando una conversación trivial e inesperada se convierte en un momento crucial para nuestra vida?